

Dear Parents,

Congratulations to your child on completing primary school and entering secondary school!

All parents, teachers and students have put countless effort in preparing for the PLSE and the students' potential has been greatly explored.

However, while an appropriate amount of relaxation is normal and necessary, students have trouble retaining information if there is no homework assigned during the coming long school holiday.

Students tend to forget what they have learned from school without regular reading, practice and revision especially in respect to Chinese.

In order to consolidate the knowledge learned in primary school and prepare for study in secondary school, we have developed a series of programs and courses suitable for students who have taken the PLSE and are going to study in secondary school. The content of the courses aims to stimulate students' interest in Chinese and get rid of the rigid pressure of coping with exams and build up a solid foundation for Chinese writing in secondary school.

Date: 5/11/2024 - 24/12/2024 (Every Tuesday, Total 8 Lessons)

(the above timing can be arranged accordingly to students schedule)

Time: 4.30 - 6.30pm

Fee: \$570 including material

Star River Language School

08 Oct 2024

尊敬的家长：

祝贺您的孩子即将完成小学学业，并升入中学！

孩子在应对小六会考的前夕，家长、老师和孩子们都付出了无数的努力，孩子们的潜能也得到了极大的发掘！

考试结束了，适当程度的放松是应该的。但在即将到来的漫长的假期里，长时间不接触华文，是很难保留之前付出巨大努力所获取的知识的。

而且，在完全没有压力的情况下，身心过于松懈，头脑会处于放空状态，无法保留信息，甚至把之前几个月强化得来的知识还给老师！尤其是华文，几个月不接触，不阅读，不练习，很快就忘记了。

为了巩固前期所学知识，并为进入中学做好准备，我们特为刚参加完会考的学生提供一系列适合他们的课程。课程内容旨在激发学生对华文的兴趣，摆脱呆板的应付考试的压力，为中学写作打好基础。

日期：5/11/2024 - 24/12/2024（每周的星期二，共八节课）

（上课时间可根据学生的具体情况作适当调整）

时间：4.30pm - 6.30pm

学费：\$570 包括材料费

星河语文学校

2024年10月08日